
 

 

 

Informationsblad för oss på Kämpagränden 
 

Redaktion  Nr 2   2015 

Lars Graffemark 11 A 

Ulla Dolan 21 C 

Lennart Eliasson 17 A 

 

 

 

Årsstämman 
Björn Göransson ledde föreningens årsstämma den 27 maj. Stämman godkände förvaltnings- 

och revisionsberättelsen samt fastställde resultat- och balansräkning. Se vidare i stämmo-

protokoll som kommer att finnas uppsatt på anslagstavlan vid expeditionen, på föreningens 

hemsida samt på intern-TV.  

Samtliga avgående ledamöter/suppleanter blev omvalda. Styrelsens sammansättning redovisas 

på föreningens hemsida samt på anslags-tavlorna i samtliga entréer.  
 

Den vid stämman valda styrelsen konstituerade sig enligt följande: 
 
Ledamöter 
Ordförande Lennart Eliasson * Kämpagränden 17 A  070 - 910 50 52 

Vice ordförande Ulla Dolan Kämpagränden 21 C 046 -   15 70 83 

Sekreterare Lars Graffemark Kämpagränden 11 A 046 -   13 33 91 

Maria Landby Kämpagränden 15 A 046 -   12 69 24 

Annette Kryger Kämpagränden 13 A 046 - 260 31 13 

Antonios Papamoshos Kämpagränden 7 B 046 -   13 12 82 

Mikael af Forselles HSB Skånes representant 

 

Suppleanter 

Torbjörn Andersson Kämpagränden 19D 046 - 260 03 52 

Jack Jansson Kämpagränden 21B 046 -   30 52 55 

Ludvig Stigsson Kämpagränden 9 C 070 - 395 70 30 

 

Revisor 

Krister Engman  Varshult 120   070 - 529 21 74 

 286 91 Örkelljunga 

Revisorsersättare 

Pia Blom Blomquist Hansson Kämpagränden 9 A 046 -   12 88 69 

 

Vicevärd  

Bengt Andersson* Kämpagränden 11 A 070 - 910 50 53 

 *OBS personer som kan hjälpa till att byta huvudsäkring. 

 

Bilkörning 

Det har till vicevärden framförts klagomål på att bilar framförs i höga hastigheter på områdets 

tillfartsvägar. På dessa vägar gäller max 30 km/h, en hastighet som tillämpas i samhället 

utanför t.ex. skolor och förskolor. På gångarna framför fastigheterna gäller samma regler som 

för gångfartsområde. 

 

Rökning på balkonger 
Många människor upplever problem med tobaksrök p.g.a. andningsbesvär som t.ex. astma. 

Visa hänsyn till dina grannar.   

Du som röker ute. Släng inte fimpen på marken! 

 



 

Matavfall 

Föreningen har sedan ca ett år tillbaka fått ett ökat problem med skadedjur (råttor).  En möjlig 

orsak kan vara att de har blivit störda av byggnationen längs Vikingavägen och vid Linero 

centrum och därför letar nya boplatser.  

 

En bidragande orsak kan också vara att det finns för mycket matavfall bland restavfallet. 

Utnyttja de bruna matavfallspåsarna så mycket som möjligt och släng matavfallet i 

behållarna för matavfall. Nya påsar kan du hämta i barnvagnsrummen eller hos vicevärden 

där du även kan få hållaren till påsen. 

 

 

 

Varma sommarhälsningar från styrelse och vicevärd. 

 

 

 
 

 

 


